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浮动油囊

浮动油囊是一种漂浮在水面可拖带的临时储油设施，用于临时存放收油机回

收的溢油，也可用于各种比重小于 1的液体的水上输送。浮动油囊由双层双面涂

覆特种橡胶的尼龙织物制成，具有耐油、耐候、耐光照的特性，具备较高抗拉强

力。浮动油囊有可起吊和不可起吊两种形式。

FLOATING OIL SAC (BLADDER)

The FLOATING OIL SAC (BLADDER) is a temporary oil storage facility that floats on the
water and can be towed. It is used for temporary storage of spilled oil recovered by the oil skimmer,
and also for water transportation of various liquids with a specific gravity of less than one. It is made
of nylon fabric coated with special rubber on both sides and has the characteristics of oil resistance,
weather resistance and light resistance, with high tensile strength. The floating bladder has two types,
one can be lifted and another cannot be lifted.

技术参数 TECHNICAL PARAMETER

型号
Model

项目 Parameter

FN-1.5 FN-3 FN-5 FN-10 FN-15 FN-20

贮存量(m
3
)

Storage Volume
1.5 3 5 10 15 20

拖拽速度(Kn)

Towing Speed
3 3 3 3 3 3

注：产品不断改进，若发生变化，恕不另行通知，以供需双方确认数据为准。

Note: The technical parameter is subject to change without notice due to modification to the product
and shall be confirmed by the manufacture and the customer.


